
Zápis č. 5/2017 ze zasedání Dozorčí rady České asociace stolního tenisu  

 

dne 8. 12. 2017 
 

 

Přítomni: Alice Roubalová, Zdeněk Jirásek, Jiří Juřena, Vladimír Zajíček 

Omluven: Jaromír Zlámal 

Hosté: Zbyněk Špaček, Jan Brothánek 

Místo konání: budova Kooperativy, Pobřežní 665/21, Praha 8 
 

 

 

PROGRAM: 

 

1) Kontrola zápisu z minulého jednání 

2) Informace od VV ČAST o rozpočtu ČAST na rok 2017 

 čerpání rozpočtu 

 aktuální stav dotací 

3) Sestavení rozpočtu na rok 2018, příp. rozpočtového provizoria na rok 2018  

4) Kauza Arbitrážní komise ČAST a Mimořádná konference ČAST 

5) Kooptace nového člena DR ČAST 

6) Podnět pana Hadravy k disciplinárnímu řízení  

7) Činnost mediální komise ČAST 

8) Informace o novém sídle ČAST 

9) Různé 

 

 

 

PROJEDNÁNO: 

 

1) Kontrola zápisu z minulého jednání 

 

 Úkol: A. Roubalová bude nadále vyžadovat vypracování organizačního řádu. (O: 

A. Roubalová) 

Závěr: úkol se stále řeší, je zpracována pracovní verze. 

 Úkol: A. Roubalová bude požadovat na VV ČAST upřesnění čerpání 

jednotlivých položek rozpočtu ČAST a aktuální čerpání rozpočtu KVS. (O: A. 

Roubalová, T: ihned) 

Závěr: úkol je stále aktuální. 

 Úkol: A. Roubalová seznámí předsedu Výkonného výboru ČAST Z. Špačka, 

předsedu Arbitrážní komise ČAST K. Štarmana a oba předsedy krajských 

svazů T. Nekolu a M. Panského se stanoviskem dozorčí rady týkající se Usnesení 

mimořádné konference ČAST 2017. (O: A. Roubalová, T: ihned) 

Závěr: úkol splněn. 

 Úkol: A. Roubalová seznámí VV ČAST s novým formulářem Protokol o 

kontrole Dozorčí rady ČAST. (O: A. Roubalová, T: ihned) 

Závěr: úkol splněn. 

 Úkol: A. Roubalová seznámí všechny zainteresované strany se závěry týkající se 

problematiky sestavování žebříčků mládeže. (O: A. Roubalová, T: ihned) 

 Závěr: úkol splněn. 

 



2) Informace od VV ČAST o rozpočtu ČAST 

 

 Předseda VV ČAST Zbyněk Špaček a místopředseda VV ČAST Jan Brothánek 

podrobně informovali členy dozorčí rady o aktuálním stavu čerpání rozpočtu ČAST za 

rok 2017 a o aktuálním stavu čerpání a vyúčtování státních dotací. 

 Dále byli členové dozorčí rady informováni o souvisejících opatřeních, která VV 

ČAST plánuje pro rok 2018: 

 personální posílení sekretariátu ČAST vzhledem k nárůstu dotační agendy, 

 nový systém přerozdělení financí směrem ke krajským svazům, 

 zpřísněná metodika ze strany MŠMT. 

 

 

3) Sestavení rozpočtu, příp. rozpočtového provizoria na rok 2018  

 

 Předsedkyně DR ČAST Alice Roubalová a místopředseda DR ČAST Zdeněk Jirásek 

připomněli výše jmenovaným členům VV ČAST Usnesení Konference VV ČAST 

konané dne 9. 4. 2017, ve kterém konference ukládá VV ČAST: 

1) Předkládat návrh rozpočtu ČAST Dozorčí radě ČAST ve formě rozpočtového 

provizoria, pokud nebude možné předložit rozpočet definitivní, a to vždy do 31. 1. 

běžného roku. Dozorčí rada zmocní výkonný výbor vyhlásit rozpočtové 

provizorium. 

2) Předkládat čerpání rozpočtu ČAST Dozorčí radě ČAST do 15. 3. následujícího 

roku, vzhledem k tomu, že vyúčtování dotací je předkládáno MŠMT do 15. 2. 

následujícího roku. 

 Úkol: A. Roubalová bude požadovat na předsedovi VV ČAST předložení 

rozpočtového provizoria, resp. rozpočtu na rok 2018 v souladu s Usnesením 

Konference ČAST. (O: A. Roubalová, T: do 31. 1. 2018, resp. do 15. 3. 2018) 

 

 

4) Kauza Arbitrážní komise ČAST a Mimořádná konference ČAST 

 

 Dozorčí rada bere na vědomí konání Mimořádné konference ČAST dne 9. 12. 2017 

z důvodu odvolání Arbitrážní komise ČAST. 

 Zpráva Dozorčí rady ČAST ke kontrole postupu a rozhodnutí Arbitrážní komise 

ČAST je přílohou č.2 zápisu z jednání DR ČAST č.3/2017. 

 

 

5) Kooptace nového člena DR ČAST 

 

 Dozorčí rada kooptovala nového člena DR ČAST pana Vladimíra Zajíčka na 

uvolněné místo po panu Karlu Karlovském. 

 Dozorčí rada pověřila místopředsedu Zdeňka Jiráska předložit tuto kooptaci ke 

schválení na nejbližší konferenci ČAST, která se koná dne 9. 12. 2017. 

 Úkol: předložit na Mimořádné konferenci ČAST návrh na schválení pana 

Vladimíra Zajíčka za nového člena dozorčí rady. (O: Z. Jirásek, T: 9. 12. 2017) 

 

 

6) Podnět pana Hadravy k disciplinárnímu řízení  

 

 Dozorčí radě byl doručen podnět pana Miloslava Hadravy, který se týkal vulgárního 

chování hráčů stolního tenisu z oddílu TJ Zelená Liška. Tento podnět byl předán 



Výkonnému výboru Pražského svazu stolního tenisu, neboť se jednalo o disciplinární 

prohřešek v soutěži pořádané PSST. Na základě toho ustanovil VV PSST 

Disciplinární komisi PSST, která hráče dle závažnosti provinění disciplinárně 

potrestala.  

 Dozorčí rada děkuje za spolupráci a aktivní přístup Výkonnému výboru PSST. 

 

 

7) Činnost mediální komise ČAST 

 

 Alice Roubalová požádala přítomné členy VV ČAST Zbyňka Špačka a Jana 

Brothánka o informace, týkající se aktuálního složení, pracovní náplně a ekonomické 

stránky činnosti Mediální komise ČAST. Po krátké diskuzi bylo dohodnuto, že se 

dozorčí rada obrátí s těmito požadavky na místopředsedu VV ČAST Nikolase Endala.  

 Úkol: požádat Nikolase Endala o zprávu o činnosti Mediální komise ČAST za 

rok 2017 včetně ekonomického dopadu. (O: A. Roubalová, T: ihned) 

 

8) Informace o novém sídle ČAST 

 

 Alice Roubalová informovala členy dozorčí rady o přestěhování sekretariátu ČAST do 

nově rekonstruovaných kanceláří na Strahově. 

 

9) Další jednání DR ČAST 

 V pátek 23. 2. 2018 v Litoměřicích. 

 

 

 

V Praze dne 8. 12. 2017 

 

Zapsala: Alice Roubalová       

Ověřili: členové DR 


